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 Αξιότιμε κύριε Γενικέ 

 

Όπως είναι γνωστό, με την ΚΥΑ 15195 ΕΞ2022/19-4-22 του Υπουργού Επικρατείας και του 

Υφυπουργού στον Πρωθυπουργό, αρμόδιου για τα ΜΜΕ, δημιουργήθηκε η Ηλεκτρονική 

Υπηρεσία για την καταχώριση μιας σειράς στοιχείων, οικονομικών και άλλων, των επιχειρήσεων 

των περιφερειακών ΜΜΕ, αυτή που κοινώς ονομάζουμε «πλατφόρμα στοιχείων των ΜΜΕ». 

Θα θυμάστε ότι ως Πρωτοβουλία Εκδοτών χαιρετίσαμε και στηρίξαμε την  ενέργεια αυτή και 

φυσικά το ίδιο κάνουμε και επίσημα, ως ΣΗΠΕ. 

Θέλουμε να σας πληροφορήσουμε ότι η νέα Διοίκηση του Συνδέσμου μας προετοιμάζεται να 

καταθέσει στο Υπουργείο σας (αλλά και στον δημόσιο διάλογο) μια σειρά προτάσεων για όλα τα 

ζητήματα που αφορούν και ενδιαφέρουν τον κλάδο μας, έτσι ώστε και η Πολιτεία να βοηθηθεί 

στην εξεύρεση και υλοποίηση των καλύτερων δυνατών λύσεων για το αύριο του περιφερειακού 

τύπου. 

Για την καλύτερη επεξεργασία των προτάσεων αυτών και για την πληρότητά τους, είναι κρίσιμο 

και απαραίτητο να έχουμε ως ΣΗΠΕ πρόσβαση στα στοιχεία που έχουν συγκεντρωθεί στην εν 

λόγω πλατφόρμα, όσον αφορά βέβαια τις ημερήσιες περιφερειακές εφημερίδες. 

Εννοείται πως ενδιαφερόμαστε για τα συγκεντρωτικά στοιχεία και όχι για τις ατομικές 

καταγραφές κάθε επιχείρησης, 

Τα στοιχεία που ιδιαίτερα μας ενδιαφέρουν είναι: 

1. Ο αριθμός των εφημερίδων που ανταποκρίθηκαν  

2. Ο συνολικός κύκλος εργασιών 

3. Το κόστος μισθοδοσίας δημοσιογράφων και λοιπού προσωπικού 



 
 

 

4. Το κόστος διακίνησης 

5. Το κόστος παραγωγής 

6. Τα στοιχεία του πάγιου εξοπλισμού 

7. Ο αριθμός των δημοσιογράφων και του λοιπού προσωπικού που απασχολείται. 

8. Οποιοδήποτε άλλο στοιχείο μπορεί να αποδοθεί σε συγκεντρωτική μορφή. 

 

Αν υπάρχει υπηρεσιακό πρόβλημα πρόσθετης εργασίας για την συγκέντρωση των στοιχείων 

αυτών, ο ΣΗΠΕ είναι πρόθυμος να αναλάβει ο ίδιος αυτή την εργασία, εφόσον βεβαίως μας δοθεί 

πρόσβαση στα στοιχεία της πλατφόρμας. 

Με την βεβαιότητα ότι κατανοείτε ότι τα στοιχεία αυτά δεν συγκεντρώνονται από την Υπηρεσία 

σας απλά για να υπάρχουν αλλά για να βοηθήσουν στην ετοιμασία αποτελεσματικών πολιτικών 

για τον κλάδο και επειδή αυτή ακριβώς είναι και η επιδίωξη του ΣΗΠΕ, παρακαλούμε για την 

αποδοχή του αιτήματός μας αυτού. 

 

Με εκτίμηση 

 

Ο Πρόεδρος                                                                                Ο Γενικός Γραμματέας 

 

Γιώργος Μιχαλόπουλους              Γιάννης Κουτσολιόντος  

 

 

 

 

 

 


